
1 
 

OSNOVNA ŠKOLA GRAČANI 

Gračani 4a, Zagreb 

10 000 Zagreb 

 

KLASA: 003-06/18-03/01 

URBROJ: 251-150-18-04 

U Zagrebu, 03. svibnja  2018. godine 

 

 

Z A P I S N I K 
 

sa 4. sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Gračani održane dana 03. svibnja 2018. godine s početkom u 18:30 h u 

učionice matematike u Osnovnoj školi Gračani, Gračani 4a, Zagreb. 

 

Nenazočni uz ispriku: 

Zvonko Perčin, Danijela Novak Mrnjak i Jasna Brundić Isaković 

 

 

 

Utvrđen  je kvorum te  se predlaže sljedeći: 

DNEVNI RED: 

1) Verifikacija zapisnika sa 3. sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Gračani 

2) Glazbena večer 

3) Izbor ponuda za fotografiranje učenika 

4) Zahtjev školske psihologinje za uvid u predstavku vijeća roditelja i izradu preslike iste 

5) Razno 

 

 

Ad 1. 

Zapisnik sa 3. sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Gračani  jednoglasno je verificiran. 

 

 

Ad 2. 

Za Glazbenu večer koja je uspješno realizirana  namjenski za uređenje kino dvorane veličine 35 m kvadratnih  

donacijama je prikupljeno  5334,50 kn.  

Prostor je potrebno kompletno opremiti ( žbukanje zidova, ličenje, radijatori, zvučnici, internet, tableti, miks pult,...), 

tako da to bude multifunkcionalna dvoranica  koja će učenicima i učiteljima služiti za izvođenje moderne nastave i za 

sve ostale slične aktivnosti poput kino-projekcija i sl.  

Jednoglasnim dizanjem ruke prijedlog da se novac s Glazbene večeri prikupljen donacijama utroši na uređenje kino 

dvorane je usvojen. 
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Ad 3. 

Izbor ponuda za fotografiranje: 

 

Istaknuto je da je važno da cijena fotografiranja bude  pristupačna svim roditeljima. 

Ponude su sljedeće: 

 

* Image art - portret 10 kn 

                    zajednička 10 kn 

                    svaka iduća 3 kn 

 

 

* Fotostudio Plavi - portret 12 kn 

                                  zajednička 10 kn 

                                  svaka iduća 10 kn 

 

 

* Lil fotostudio - 15X20 15kn, 2 fotografije 13X18 => 35 kn 

 

 

Jednoglasnim dizanjem ruke usvojeno je da će Image art obaviti fotografiranje djece u školi. 

Fotografiranje učenika počinje od sljedećeg tjedna od 14. svibnja 2018.  

 

 

Ad 4. 

Roditelji su se referirali na rad školske psihologinje. Dosta  roditelja je nezadovoljno njenim radom te su istaknuli  

probleme svoje djece. Roditelji su se osvrnuli na situacije u kojima učenicima nije pružena adekvatna psihološka 

pomoć u školi, osobito djeci s teškoćama i specifičnim problemima. 

Psihologinja je angažirala odvjetnički ured Mateković, koji traži presliku  pisma koju je Gradski ured za obrazovanje 

dobio od Vijeća roditelja, a istu nije na pisani upit dao psihologinji. Ravnateljica je roditeljima pročitala zahtjev 

psihologinje pisan od strane odvjetničkog ureda Mateković u potpunosti. 

Ravnateljica  potvrđuje da i ona ima problema sa psihologinjom primjerice s realizacijom aktivnosti radionica za 

učenike i roditelje na roditeljskim sastancima u okviru preventivnih programa koje roditelji žele čuti, a psihologinja ih 

ne realizira.  

Pismo je proslijeđeno članovima Vijeća da ga još jednom pročitaju. 

Jednoglasnim dizanjem ruku dogovoreno je da psihologinja dobije traženu predstavku te da joj se na upit odgovori 

putem odvjetnika. 

 

Članovi vijeća  pitaju ravnateljicu  imaju li imaju pravo uvida u rad psihologinje? 

Ravnateljica odgovara da Vijeće roditelja nema pravo na to, ali može tražiti navedeno od ravnateljice. 

 

 

Ad 5. 

Razno 

 

Roditelji su pitali može li se na web škole staviti obrazac za ispriku djeteta. 

 

Ravnateljica odgovara da može. 

Članica Vijeća moli da se ubuduće svi  članovi Vijeća roditelja upoznaju sa zajedničkim predstavkama. 

 

Roditelji prvih razreda pitaju hoće li svi učenici imati računala na informatici vezano za donaciju? 
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Donacija je već u funkciji, međutim računala su išla za cijelu školu, a ne isključivo za prve razrede. 

 

Roditelji osmih razreda  pitaju mogu li se loše ocjene iz likovnog,  glazbenog, tehničkog , engleskog na vrijeme 

korigirati zbog upisa u srednju školu? 

 

Ravnateljica odgovara da će se pitanje prenijeti na sjednici Vijeća. 

 

Vezano uz upise u srednje škole , hoće li će biti kakvih obavijesti u školi? 

 

Na školskom webu su već informacije o upisima, upisi.hr . Za otprilike dva tjedna bit će roditeljski sastanak za 

roditelje učenika osmih razreda vezano uz tu temu. 

 

 

 

zapisničarka:         predsjednica Vijeća roditelja: 

Martina Jurić          Marina Škurla 

 

http://upisi.hr/

